

30 January 2022

After compliments,

Subject: Disclosure of the decisions taken at the Board of Directors meeting held on 30 January 2022

HSBC Bank Oman S.A.O.G. ('HBON') announces that at the Board of Directors' (the 'Board') meeting held on Sunday, 30 January 2022, the Board approved HBON's annual financial statements for the year ended 31 December 2021 and propose a cash dividend of RO0.0054 per share (nominal value per share of RO0.100) amounting to RO10.8 M for the full year 2021.

The annual financial statements and proposed cash dividends for the year ended 31 December 2021 are subject to the approval of the Central Bank of Oman and the shareholders of the bank.

Your sincerely,



Melika Betley
Chief Executive Officer

Note:

The bank shall publish the complete set of its financial statements soon.

HSBC Bank Oman S.A.O.G.

Al Khuwair Head Office

P.O.Box 1727, Postal Code 111, CPO Seeb, Sultanate of Oman

Telephone : (968) 24947078, Facsimile : (968) 24947309

Website : www.hsbc.co.om

Oman Commercial Reg. No. 1080849

Tax Card No.: 8089567

بنك إتش إس بي سي عُمان ش.م.ع.

المكتب الرئيسي الخوير

ص.ب: 1727، الرمز البريدي: 111، مكتب البريد المركزي-السيب، سلطنة عُمان

هاتف: 24947078 (968)، فاكسميلي: 24947309 (968)

الموقع بالشبكة: www.hsbc.co.om

سجل تجاري عُمان رقم: 1080849

رقم البطاقة الضريبية: 8089567

30 يناير 2022

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: الإفصاح عن القرارات التي تم اتخاذها في إجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 30 يناير 2022م

يعلن بنك إتش إس بي سي عُمان ش.م.ع. ("البنك") إنه خلال اجتماع مجلس الإدارة ("المجلس") الذي عُقد يوم الأحد الموافق 30 يناير 2022م، صادق المجلس على النتائج المالية السنوية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2021م واقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية بمبلغ 0.0054 ريال عماني للسهم الواحد (القيمة الاسمية للسهم الواحد 0,100 ريال عماني) بمقدار 10.8 مليون ريال عماني عن اجمالي العام 2021م.

تخضع النتائج المالية السنوية وتوزيعات الأرباح النقدية المقترحة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2021م إلى موافقة البنك المركزي العماني ومساهمي البنك.

مخلصكم/

مليكا بيتلي
الرئيس التنفيذي**ملاحظة:**

سيقوم البنك بنشر المجموعة الكاملة من البيانات المالية قريباً.

HSBC Bank Oman S.A.O.G.

Al Khuwair Head Office

P.O.Box 1727, Postal Code 111, CPO Seeb, Sultanate of Oman

Telephone : (968) 24947078, Facsimile : (968) 24947309

Website : www.hsbc.co.om

Oman Commercial Reg. No. 1080849

Tax Card No.: 8089567

بنك إتش إس بي سي عُمان ش.م.ع.

المكتب الرئيسي الخوير

ص.ب: 1727، الرمز البريدي: 111، مكتب البريد المركزي-السيب، سلطنة عُمان

هاتف: 24947078 (968)، فاكسميلي: 24947309 (968)

الموقع بالشبكة: www.hsbc.co.om

سجل تجاري عماني رقم: 1080849

رقم البطاقة الضريبية: 8089567